

We want to hear from you.

Manitoba–Minnesota Transmission Project

Manitoba Hydro is proposing construction of a 500-kilovolt transmission line from Winnipeg to the Minnesota border to sell surplus electricity and enhance the reliability of supply in Manitoba in times of drought or emergency.

We are currently planning the public engagement process for the project and encourage you to provide your input into this upcoming process. Please visit our website and complete a questionnaire or call the Manitoba–Minnesota Transmission Project phone line.

Public engagement will begin in the fall of 2013 and will offer opportunities to discuss the project and provide feedback.

For more information on the Manitoba–Minnesota Transmission Project, the potential border crossings (see map on reverse) and how you can become involved, please visit the project website or contact a project team member at:

Website: www.hydro.mb.ca/mmtp

email: mmtp@hydro.mb.ca

Project info line: **1-877-343-1631 (toll-free)**
or **204-360-7888.**

Nous voulons vous entendre.

Projet de transmission Manitoba–Minnesota

Manitoba Hydro propose de construire une ligne de transmission de 500 kilovolts entre Winnipeg et la frontière du Minnesota pour vendre son surplus d'électricité et augmenter la fiabilité de l'alimentation au Manitoba pendant les sécheresses ou en cas d'urgence.

Nous planifions actuellement le processus de dialogue avec le public concernant le projet et nous vous encourageons d'y contribuer à l'avenir. Veuillez consulter notre site Web et remplir un questionnaire ou utiliser la ligne téléphonique de renseignements sur le projet de transmission Manitoba–Minnesota.

Le dialogue avec le public débutera à l'automne 2013. Le processus offrira des occasions de discuter du projet et de donner des rétroactions.

Pour plus de renseignements sur le projet, sur les points de passage frontaliers possibles (voir la carte au verso) et sur comment participer, veuillez consulter le site Web ou communiquer avec un membre de l'équipe du projet.

Site Web : www.hydro.mb.ca/mmtp

Courriel : mmtp@hydro.mb.ca

Ligne de renseignements : **1 877 343-1631 (sans frais)**
ou **204 360-7888.**



Potential Manitoba-Minnesota Transmission Project border crossing options

Divers points de passage frontaliers possibles du projet de transmission Manitoba-Minnesota

